
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 20. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 346
Som opfølgning på ministerens besvarelse af MOF alm. del - samrådsspørgsmål S om 
naturnationalparker bedes ministeren redegøre for, hvorfor man ikke har fundet det nød-
vendigt at lave en egentlig kortlægning som grundlag for vurderingen af det frilufts- og 
foreningsliv, der rammes i de kommende naturnationalparker? Ved man, hvor mange 
arrangementer og foreninger, der rammes i de områder, som påtænkes udlagt som natur-
nationalpark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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